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Deltagere, 
Bestyrelsen 

Afbud  

Jaris   

Giuliano    

Kasper X Deltog i møde omkring Lynetteholm med By&Havn 

Dorrit   

Jannick   

Cæcilie   

Casper    

Annagrethe   

Martin   

Nikolaj X Afbud pga. arbejde 

   

 
 
Ordstyrer: Cæcilie   Referent: Martin 
 
 

Dagsorden 

 

1 Valg af ordstyrer og referent 
Godkendelse af dagsorden - dagsorden godkendt 
 
Dagsorden. 

1. Referat fra sidste møde - GODKENDT lægges op på hjemmesiden 

 

2 Opsamling siden sidst, bordet rundt (Punktet må gerne forberedes hjemmefra. Det skal overvejes hvad 
vi orienterer om, hvad vi bruger hinanden til, fx sparring og ting af principiel karakter) 
 

1. Kommune- og bydelsspecifikt: 

- Ingen større sager. 

- Casper orienterer omkring de dialoger der er en del af miljøet på Amager, i 

forhold til at etablering af Lynetteholm.  

-  

2. Andre udvalgsmøder m.v.  

- møde med DN København v/Nikolaj og Martin 

- Martin orienterede omkring mødet. 

- Annegrethe skal til første møde i grønt råd København d. 2 marts. 

- Der blev orienteret omkring vision HAVKRAFT, og de ønsker der er omkring at 

etablere et kraftcenter for børne og unge aktiviteter på vandet i den nordlige 

ende af Amager Strandpark. Martin rundsender visionspapirer.  Der tages 

efterfølgende diskussion omkring Friluftrådets holdning til det samlet projekt. 



Side 2 

 
3. Anden information 

Information om pressemeddelelse i samspil med kommunikationen i sekretariatet 

v/Kasper og Martin 

https://friluftsraadet.dk/nyheder/behov-mere-natur-friluftsliv-koebenhavn  

- Martin orienterede omkring processen for udsendelse af artiklen. Det affødte en 

diskussion omkring hvordan vi gør dette fremadrettet. I generelle pejlemærker 

for vores arbejde, kan det være nødvendigt at komme med en hurtig udtalelse. 

Dog orienteres resten af bestyrelsen efterfølgende. I tilfælde hvor det er muligt 

koordineres med resten af bestyrelsen.  

 

4. Overblik over poster i råd og udvalg 

- Førstkommende møde efter årsmøde laves et overblik over alle de råd og udvalg, vi 

skal/er være i. Dvs. møde i April 2022. Det overvejes hvad der kan give mening at dele 

på hjemmesiden, og den vej skabe synlighed for vores arbejde i Friluftsrådet 

København. 

 

3 Kommende handling  
1. Årsmøde 2022 d. 3. marts  

- Indbydelse gøres færdig og sende til Scandia gade fredag d. 4 feb., således den 

kan komme ud. Martin gør indbydelse færdig. 

- planlægning af årsmøde (praktisk og formalia). Færdig indbydelse til at sende 

ud. 

Gennemgang af opgaver frem mod årsmødet, herunder årsplan 2022/2023 

- Giuliano tager øl, vand og godt til ganen med 

- Giuliano tager kontakt til Friluftsrådet ang. registrering til årsmødet, herunder 

stemmesedler  

- Martin og Kasper udfærdiger en formandsberetning  

Valghandlinger aftalt med Friluftsrådet: 
Formand                                2022-2023 (et år) 
Næstformand                       2022-2024 (to år) 
Bestyrelsesmedlem x 4       2022-2023 (et år) 
Bestyrelsesmedlem x 5       2022-2024 (to år) 
Formalia til årsmøde: Formalia til årsmøder i punktform.pdf (friluftsraadet.dk) 

 

2. Hørringssvar 

Udvalgsmøder (grønt råd, temamøder, kommune- og regionsmøder m.v.) 

- Lokalbestyrelsesseminar Bornholm Marts (se vedhæftet bilag). Hvem deltager? 

Kasper samt Annegrethe ønsker at deltage pt.. 

 

- Grønt råd Dragør/Tårnby - https://www.taarnby.dk/politik/dagsordener-og-

referater/?agendaId=7c72da9a-19e6-41b4-905b-5a2be4d3652a 

https://friluftsraadet.dk/nyheder/behov-mere-natur-friluftsliv-koebenhavn
https://friluftsraadet.dk/sites/friluftsraadet.dk/files/media/document/Formalia%20til%20%C3%A5rsm%C3%B8der%20i%20punktform.pdf
https://www.taarnby.dk/politik/dagsordener-og-referater/?agendaId=7c72da9a-19e6-41b4-905b-5a2be4d3652a
https://www.taarnby.dk/politik/dagsordener-og-referater/?agendaId=7c72da9a-19e6-41b4-905b-5a2be4d3652a


Side 3 

Grønt råd Tårnby/Dragør; Anvisning af plads tages der stilling til på første møde efter 

årsmøde. Dvs. april. Cæcilie tager kontakt til Tårnby Kommune omkring, at vi ønsker 

at besætte pladsen, og vender tilbage efter årsmødet. 

4 Tema indsatser (her sætter vi dagsorden på indsatser vi vil være proaktive på) 
1. Inddragelse af børn og unge i Friluftsrådet v/Cæcilie 

- Hvordan kan vi involvere flere unge i friluftslivet? Temaet var oppe til diskussion i 

gruppen. Flere forslag blev vendt. Hvordan hjælper vi børn og unge til at få 

friluftspolitiske visioner og perspektiver frem? 

Kan vi lave et samarbejde med ungerådet i København? 

Kan vi lave en pilot på fx Friluftsrådet UNG ? (en indsats omkring at få flere unge 

på banen). 

Kan vi tilknytte et ”ungehold” til bestyrelsen. De skal have deres eget sted at 

diskutere, med en kontaktperson fra Friluftsrådet København? 

Samarbejde med Ungdomsøen, Natur&Ungdom og DUF - hvad kan det? 

 
Det blev besluttet at vi tager ovenstående på dagsorden i møderække efter årsmødet. 
 
 

5 Indkomne forslag til bestyrelsesarbejde 
Ud over tema indsatser kan der være forslag vi som bestyrelse kan vælge at forholde os til, fx Det blå 
København, kommunale friluftspolitikker m.m. 
 
Kort snak omkring tematikker i 2022/2023, fx 

- Friluftspolitikker i kommunerne  

- Børn & unge i naturen 

- Det blå foreningsliv 

- Stier og veje 

Forslag om vi sætter den overordnet strategi til diskussion, således vi vender alle punkter i strategien.  
- Alle skal have adgang til naturen 

- Naturen skal være rig og fuld af oplevelser 

- Flere skal have inspiration til friluftsliv 

- Foreninger og fællesskaber skal have gode vilkår 

https://friluftsraadet.dk/om-os/strategi 
 
Har vi holdninger og indsatser i vores område til punkterne? En måde at spille op af det politiske som 
fra hovedbestyrelsen har afstemt. 
 
Det blev besluttet at vi tager ovenstående på dagsorden i møderække efter årsmødet. 
 
 
 
 

6 Eventuelt  

https://friluftsraadet.dk/om-os/strategi


Side 4 

1. Næste bestyrelsesmøde/Årsmøde er d. 3. marts 2022 – Onkel Dannys plads. 

Bestyrelsen mødes k. 18.00-19.00. Årsmøde kl. 19.00 

2. Formanden for FR, Niels-Christian Levin Hansen stopper ved generalforsamlingen 23. 

april, og vores politiske konsulent er også stoppet. Vi får tildelt nye kontakter. 

3. Fokusgruppe interview - Giuliano orienterede om indhold og de input vi selv gav, 

samt det vi hørte fra andre lokalråd under interview. 

4. Jaris gør opmærksom på at vi skal være opmærksom på, at vi har muligheden for at 

kigge med i ansøgningsprocessen omkring udlodningsmidler i Friluftsrådet. Hvordan 

gør vi det i praksis? Dette sættes på et kommende møde (efter årsmøde). 

  

  
 


